

To: G1-G5 Parents  
From: Dr Agnes Wai, Principal  
Date: 4<sup>th</sup> May 2018

**Notice No. 27**  
**School Fee and Boarding Fee Adjustment**

To maintain the provision of quality education to the students, we at St Stephen's continuously work on aligning our syllabus according to the latest effective pedagogies. Accomplishing this also means we need more resources for upgrading, modification and alignment.

Owing to the inflation, the 2018-2019 tuition fee for Grade 1 to Grade 6 will be revised to HK\$86,500, and the Boarding fee for Grade 6 to HK\$40,700 per annum.

The Education Bureau will be informed about the above fee revision.

If you have any queries please feel free to contact the School before 18<sup>th</sup> May 2018 (Friday).

Thank you.

**通告第二十七號**  
**學費及宿費調整**

聖士提反一向為香港學生提供優質教育，且不斷在課程及教育設備上精益求精。

培訓從來都需要經費；為了實現及維持學生各項學習條件，校方需跟隨通貨膨脹，調整 2018-2019 年度一至六年級全年學費至港幣 86,500 元，六年級全年寄宿費至港幣 40,700 元。

校方將通知教育局有關是次學費調整。如對上述措施有任何疑問，請於五月十八日（星期五）前向校方提出。

以上通告  
一至五年級家長

校長  
衛燕華博士

二〇一八年五月四日

✂

**Reply Slip 回條**

The content and details stated in “**Notice No. 27 - School Fee and Boarding Fee Adjustment**”  
have been brought to my knowledge.

本人已知悉「**通告第二十七號 - 學費及宿費調整**」內各事項。

Grade ( ) 年級 Class ( ) 班 \_\_\_\_\_

Parent's Signature 家長簽名

Date 日期